
Referat fra generalforsamling i Kreds 1 d. 5 marts 2023 
Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
Benedicte Sørensen vælges. Dirigenten tjekker at der er indkaldt re digt.  

2. Valg af referent 
Katrine Kjøller vælges.  

3. Godkendelse af dagsorden. 
Der er ingen indvendinger, så dagsordenen godkendes.  

4. Formandens beretning 

Formandens beretning. 

Kreds 1 har igen ha  et godt år. Vi har holdt 7 uds llinger – 1 enkelt og 3 dobbelte. Årets sidste uds lling 
må e vi desværre aflyse da vi fik udfordringer med at skaffe dommere. Vist nok første uds lling vi har må e 
aflyse, bortset fra corona den.  

 

Uds llingerne sidste år kørte med mindre underskud, de e pga s gende priser på alt generelt. Vi valgte at 
bibeholde priserne for lmeldinger. Dog prøvede vi på årets sidste uds lling at sæ e gebyret ned. Det gav 
lidt flere lmeldte dyr, men generelt løb det ikke rundt. 

Vi har brugt en del penge på at flyve udenlandske dommere her l. Og de har været indlogeret på hotel, 
forholdsvis tæt på lu havnen så de selv havde ansvar for at tage over og gå l gaten. Ellers har et 
bestyrelsesmedlem al d troppet op og kørt dommere i lu havnen.  

I 'gamle dage', godt og vel 7-8 år siden, var det sådan at dommere o e sov hos et bestyrelsesmedlem. Det 
sparede selvfølgelig en hel del penge. Men for begge parter kan det være en udfordring. Det er rarest at 
kunne lukke døren og pru e i fred, og ikke være påtvunget at være social e er en flyvetur og uds llingsdag. 
Der har man som dommer været på hele dagen, man er godt brugt – se det som en arbejdsdag! Og så er et 
hotelværelse altså at foretrække i stedet for en drømmeseng på stuegulvet hos nogle fremmede. Og så er vi 
jo i Københavns området som er en prisklasse for sig.  

Set i lyset af alt de e, er kredsen nødt l at spare lidt på pengene det næste stykke d, og derfor forsøge at 
holde uds llinger med flere danske og svenske dommere. 

2022 bød ellers ikke på det helt store – men intet nyt er jo også godt nyt. 
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5. Kassererens beretning 
Alt i alt har vi ha  et år med overskud. Bevares kunne overskuddet godt have været bedre men alligevel 
overskud har der været.  

Vi har lagt en del ud l forskellige arrangementer og nogle af dem er først kommet lbage her i januar. 
Derfor et minus på udlæg posten.  

Det går på budget delen helt fint for kreds 1    

 

6. Indkomne forslag 
Ingen forslag. 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter. 
På valg er næs ormand, 2 menige medlemmer samt op l 4 suppleanter. Næs ormand Benedicte Sørensen 
genops ller og vælges. Katrine Kjøller genops ller som menigt medlem og vælges. Yderligere s ller 
Henrie e Jensen og Diana Rasmussen op. Henrie e Jensen vælges som menigt medlem, og Diana 
Rasmussen vælges som 1. suppleant.  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
Nete Dietrich vælges som revisor og Rikke Breiner vælges som revisorsuppleant.  

9. Eventuelt. 
Der nævnes, at der er et ønske om at man er bedre l at hjælpe l på uds llingerne og give en hånd med 
ved behov så vi alle kan nyde uds llingen mens vi er afsted.  

 

Budget Kreds 1

2022

udgifter Nettolager Rosetter DommergaverGebyer Dommer udgifter Mad Gaver nordisk/ udlæg pokaler udlæg tilbage tilskud Tilmeldinger 
Januar -266 -114 -734 2.885
Febuar -266 -509 -1.363 1.214
marts -266 -2.066 -1.442 -703 -2.066 345 3.000 8.846
april -266 -500 -200 -6.830 -607 -6.167 5.370 1.054
Maj -266 -404 -1.046 -1.303 -2.158 9.617
Juni -266 -1.216 2.215
Juli -266 -150 553
August -266 -2.238 -2.144 -856 -768 10.875
september -266 -4.536 -226 -8.456 1.978
oktober -266 -297 -2.240 1.260 6.366
november -266 -1.982 -4.323 2.231 3.158
December -266 -151 -2.315 2.959 6.019

-3.192 -2.066 -1.018 -351 -20.002 -8.111 -6.708 -21.855 16.358 3.000 50.586

-63.303 69.944
6.642


